

| | | | |
|--|--|---|---|
| <p>م مسعود عبدالله حسين د ذكري علي عزيز</p> | <p>1- Evaluation patients' satisfaction with physiotherapy outpatient services: cross-sectional study in Erbil. 2 The incidence of flat foot in the school age 3- The prevalence of plantar fasciitis among female school teachers in Erbil. 4-Prevalence and Associated Factors back pain among Male Hairdressers in Howler City.</p> | <p>سارا ممتاز نشاء + فاطمة محمد عثمان + يمامه راند طه + نايج عماد اكرم + يديمان عبدالله عثمان 2- سوريه ست عزيز حسين + يوسف النور عزيز + سارا جوهر سليمان + اسراء محمد بيربال 3- هاديير هيرش محمد + زهراء زهيرك رسول + شهابين شيراز عبدالله + دارهوان كامهران عثمان + اسيا پشتيوان سباح 4- خناك دلشاد محمد + عبدالصمد حديد فيض الله + عبدالرحمن ستار جبار + ناشتي بختيار نجم الدين</p> | 3 |
| <p>د كريم محمود عبايكر م سردار قادر عثمان</p> | <p>1- Investigation the impact of workplace ergonomics and desk exercises on office 2- Prevalence of muscle skeletal pain due to prolonged sitting students in the class at EPU 3- The prevalence symptoms of carpal tunnel syndrome among female workers in Erbil health and technical college 4- Awareness of physiotherapy roles among nurses in public hospitals in Erbil-city</p> | <p>1- حسن نجات حسن + مريم احمد مجيد + سوزان محمد علي + نيا تحسين حسن + سيماء بهاء الدين عثمان 2- نيفان سامي حمد + مروه حسين عثمان + شهوگار صبور قفاهر + نايفان محمد قادر 3- ريزين محسن عثمان + فاطمة صادق جمال + پديام سليم شكر + سوميه ناسح صالح 4- هادي جلال مصطفى + ناشتي قاسم كريم + ريزان محمد احمد + له نجه نهروز محمد</p> | 4 |
| <p>م نهروز اسماعيل حسن م سوسن عزيز عبدالله</p> | <p>1- The Prevalence of tennis elbow among college students 2- Effectiveness of Therapeutic Ultrasound in Reducing Knee Joint Pain</p> | <p>1- بهزاد حسين سعيد + تريفه محمد عبدالله + بلال شازي عمر + اسماء مختود محمد 2- كهوشن سردار محمد + سوميه عباس خورشيد + نيلي لطيف حمد + پديان عمر حسن</p> | 5 |



(Handwritten signature)

د مهدي خالد قادر

مدرسة طبية جامعة كركوك